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На основу члана 35. Статута Градске општине Севојно („Службени лист града 

Ужица“ број 13/19) и члана 52. Пословника Скупштине Градске општине Севојно 

(„Службени лист града Ужица“ 20/19) на седници одржаној 14.06.2023. године, 

Комисија за буџет и финансије  поднела је Скупштини Градске општине Севојно  

следећи  

 

ИЗВЕШТАЈ 

 

 

Дана 14.06.2023. године    у 14.00 часова,   састала се Комисија за буџет и 

финасије у саставу: Александар Ћалдовић, председник комисије и чланови  Александар 

Томовић и Стефан Гогић. 

 

Тема седнице била је: 

 

1. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ЗАВРШНОМ РАЧУНУ БУЏЕТА ГРАДСКЕ 

ОПШТИНЕ СЕВОЈНО ЗА 2022. ГОДИНУ 

2. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА  ОДЛУКЕ О 

БУЏЕТУ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО ЗА 2023. ГОДИНУ 

1.тачка дневног реда 

  

Након увида у Одлуку о завршном рачуну Градске општине Севојно за 2022. 

годину и закључка Већа  III број 06-256/23 од 31.05.2023. године чланови комисије су 

констатовали да је Одлука у свему сагласна са Законом о буџетском систему, те су се 

сложили са њеним садржајем, прихватили је са већином гласова (2 –ЗА и 1- ПРОТИВ)  

и предложили Скупштини Градске општине Севојно на њихово усвајање. 

 

2.тачка дневног реда  

 

Председник Комисије Александар Ћалдовић упознао  чланове са Амандманом 1. 

на Одлуку о изменама и допунама Одлуке о буџету Градске општине Севојно за 2023. 

годину и предложио да се о Амандману разматра   у оквиру ове тачке, што су чланови и 

прихватили. 

Чланови комисије су извршили увид у предлог Одлуке о изменама и допунама 

Одлуке о буџету Градске општине Севојно за 2023. годину, Амандман 1 на Одлуку, 

закључцима  Већа број    III број 06-277/23 од 07.06.2023. године и III број 06-298/23 од 

14.06.2023. године.  

Члан Комисије Александар Томовић је поставио питање да ли је одржана јавна 

расправа. Председник је одговорио да је јавна расправа одржана и објављена на сајту 

Градске општине Севојно, на шта је Томовић предложио да се убудуће са одржавањем 



јавне расправе упознају председници одборничких група, са чим су се остали чланови 

сагласили. 

Поводом Амандмана председник Комисије Александар Ћалдовић је рекао да је у 

оквиру Програма локални економски развој, за мере активне политике запошљавања 

прошле године предвиђен износ од 1.800.000 динара и да је искоришћен 90%. За ову 

годину је предвиђен  износ од 2.000.000,00 динара за реализацију мера запошљавања у 

сарадњи са Националном службом за запошљавање и ова средства су неопходна за 

реализацију планираног, односно закључен је уговор са Националном службом за 

запошљавање и нема основа да се скидају средства са ове позиције. После извештаја о 

шестомесечном извршењу буџета имаћемо основа за нови ребаланс, односно можемо са 

позиција на којима има вишак средстава иста распоредити на намене предложене у 

амандману.  

Чланови комисије су потом гласали о поднетом амандману и већином гласова (2 

–ЗА и 1- ПРОТИВ)     предложили Скупштини да не  прихвати Амандман.  

 

Поводом  предлога Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету Градске 

општине Севојно за 2023. годину   чланови комисије су констатовали да  је Предлог  

Одлуке   у свему сагласан са Законом о буџетском систему, те су се сложили са њеним 

садржајем, прихватили га са већином гласова (2 –ЗА и 1- ПРОТИВ)  и предложили 

Скупштини Градске општине Севојно на њихово усвајање. 

  

 

                                                                         Председник комисије за финансије и буџет 

                                                                          Александар Ћалдовић, с.р. 

  

 


